
Notulen MR de Ark 

  

MR notulen  16-02-2023 

Locatie: Online   

Tijd:  19.30 – 20.30 uur 

Aanwezig:  Marieke, Annelies, Ingrid, Lieke, Mirjam en Myrthe (Notulist) 

  Berdine aanwezig vanaf 19.30 uur (voorzitter in de plaats van Henkbert).   

  Henkbert – afwezig  

 

1. Opening en inventarisatie rondvraag 

Er was geen rondvraag.  

 

2. (G)MR notulen doorlopen 

GMR:  

Begroting is besproken en is goedgekeurd. Voor het eerst is dit nu met de directeuren tot stand 

gekomen en dit is ook goed bevallen bij de directeuren. Hierdoor is er een beter beeld voor 

de directeuren en kunnen zij beter schakelen ten aanzien van de financiën.  

 

Ventilatie is besproken. Op de Ark is dit op orde, zeker sinds de ventilatiekasten er nu ook nog 

bij zijn gekomen.  

 

De leerlingaantallen ontwikkelen zich positief stichting breed. De Ark steekt er dan nog met 

kop en schouders bovenuit. Nu is het daarbij de vraag hoe dat weer allemaal weggezet gaat 

worden in de komende jaren. Hier wordt op dit moment ook al over nagedacht.  

 

Onderwijskundige rapportage is besproken. De resultaten waren over het algemeen goed. 

Het enige punt wat opviel is dat de sociale veiligheid iets lager was uitgevallen dan eerder. Dit 

is al in de bovenbouw opgepakt, doordat het waarschijnlijk zat in de beleving van het woord 

‘pesten’. Dit jaar zullen de kinderen weer goed geïnformeerd worden voor de afname over 

het verschil tussen plagen of echt gepest worden. Er is namelijk de afgelopen 1,5 jaar geen 

enkele melding binnengekomen bij de pestcoördinator. Desalniettemin is het een ruime 8 die 

is gehaald, dus geen reden tot zorg.  

 

MR: 

Geen bijzonderheden.  

 

3. Professioneel statuut 

Dit is voor de vergadering gedeeld met de MR. Er zijn verder geen op- of aanmerkingen op 

gekomen vanuit de PMR of OMR. PMR heeft goedkeuring gegeven.  

 

4. Schoolnoodplan 

Zijn geen echte wijzigingen in gekomen ten opzichte van de vorige versie. Laatst is het 

brandalarm afgegaan waar wel weer verbeterpunten uit zijn gekomen. Met de 

preventiemedewerker is deze ontruiming toen nabesproken en er gaat een nieuw plan komen 

ter verbetering. Een ander punt wat is genoemd in dat het veegrooster niet actueel is. Dit gaat 

Berdine doorzetten naar de preventiemedewerker.  

 

5. Schoolreisjesplan 

Vanuit overleg met het team is naar voren gekomen dar er de wens lag om een vast plan te 

hebben liggen voor de schoolreisjes gedurende de schoolloopbaan van de kinderen. 

Daarmee komt er duidelijkheid voor iedereen wat er in welke bouw aan bod gaat komen als 

aanbod. Als dit helder is kan hier ook tijdig op geacteerd worden middels reserveringen en 

dergelijke waardoor hoge kosten (zoals dit schooljaar) voorkomen kunnen worden.  
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6. Groei van de Ark 

Na de zomervakantie start de Ark met vier kleuterklassen die gedurende het jaar volstromen 

tot en met 30 leerlingen. Er moet dus een extra lokaal in gebruik genomen gaan worden 

hiervoor. Het lokaal waar nu de plusklas is gevestigd gaat hiervoor gebruikt worden. De 

crearuimte boven gaat verbouwd worden naar een klaslokaal/geschikte ruimte voor de BSO 

na schooltijd.  

 

In de toekomst gaat de groei naar alle waarschijnlijkheid doorzetten en zullen er op den duur 

ook noodlokalen bijgeplaatst moeten worden door de gemeente. Qua leerkrachten is er dan 

ook nog wel een slag om te slaan om de bezetting rond te krijgen. Het is nu nog te vroeg om 

hier al vacatures voor open te zetten, maar het heeft wel zeker al de aandacht van de 

directie.  

 

7. Begroting OR  

Henkbert had voorafgaand aan de vergadering al een opzet naar de MR gestuurd, per mail, 

om als reactie terug te kunnen geven naar de OR. De andere leden van de MR hebben hier 

geen aanmerkingen op gegeven. De mail die kan dus met goedkeuring van de MR verstuurd 

worden. Berdine sluit kort met Henkbert wie de terugkoppeling gaat geven.  

 

8. Cohortonderzoek 

Er kan naar aanleiding van het onderzoek gesteld worden dat de Ark over het algemeen 

goed zit met de adviezen. De vraag wordt gesteld door één van de OMR-leden of de Ark niet 

wat voorzichtig adviseert wanneer wordt gekeken naar de uitstroom bij jaar 3 in het vo. Deze 

cijfers moeten met voorzichtigheid worden geïnterpreteerd, omdat de leerlingen in die 3 jaar 

zo’n algehele ontwikkeling doormaken die van invloed zijn op deze wijziging. Berdine noemt 

dat voorheen er ook meer enkelvoudig geadviseerd moet worden dan nu. De afgelopen 

twee jaar zijn de adviezen op de Ark ook ruimer ingezet door dubbele adviezen te kunnen 

geven. Goed om te noemen is dat de Ark de richtlijnen volgt van het centraal orgaan (CTC) 

die de norm wegzet richting het VO. In de advisering wordt dan rekening gehouden met de 

voorschriften vanuit het CTC, de observaties in de klassen en schoolresultaten vanaf groep 6.  

 

9. WVTTK  

- 

 

10. Punten voor de GMR  

Geen punten voor de volgende vergadering.  

 

11. Punten voor de volgende MR 

Vakantierooster  

Rapportage personeel (verzuimpercentages, personeelsverloop, opleidingsbudget, 

voortgang, HR-cyclus) 

Formatieproces/groepsverdeling  

Opbrengstenanalyse midden Cito  

 

 

 

 


